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W I kwartale Rada Sołecka wspólnie z Panem Radnym Krzysztofem  Mrozem zorganizowała
spotkanie grup działających na terenie wsi Szydłów. W spotkaniu uczestniczyli członkowie: Rady
Sołeckiej, Filialnej Rady Parafialnej oraz Zespół Szydłowianki. Podczas spotkania zaplanowano
całoroczną współpracę na rzecz wsi.
- Rada Sołecka Szydłowa zasponsorowała ciasto z okazji Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy.
- W związku z przejściowymi wichurami, jakie miały miejsce w I kwartale, Sołtys dokonywał
licznych interwencji telefonicznych do elektrowni Opole dotyczących braku oświetlenia dróg
oraz niebezpiecznych awarii słupów elektrycznych.
- Odbyło się zebranie Rady Sołeckiej wspólnie z Panem Radnym, na którym omówiono
propozycję dokonania korekty Funduszu Sołeckiego na rok 2022.
- Zorganizowano Zebranie Wiejskie, podczas którego mieszkańcy zaakceptowali dokonanie
korekty Funduszu Sołeckiego i przeznaczenie pieniędzy z wszystkich imprez kulturalnych na rzecz
zagospodarowania terenu przesiadkowego "Centrum".
- Odbyły się dwa spotkania robocze z przedstawicielami ogrodnictwa. Tematem spotkań było -
zagospodarowanie terenu przesiadkowego "Centrum".
- Sołtys wspólnie z Panem Radnym Krzysztofem Mrozem spotkali się ze sponsorami terenu
przesiadkowego "Centrum".
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